
52.V.1 - XIII sesja Rady Miejskiej, 24 czerwca 2015 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny zapytał o działalność Komisji Ciepłowniczej przy „Cofely”, której był członkiem, i w 

ramach której uzgadniane były zwyżki cen, inwestycje, itd. Zdaniem radnego ona była bardzo 

potrzebna i spełniała swoją rolę, stąd pytanie, dlaczego jej dalej nie ma. A jeżeli jest – dobrze, 

by Rada o tym wiedziała. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 24 czerwca br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/15.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

